
Z Á P I S 

 8. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 24. ledna 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Hosté: Vladimír Falada – jednatel SMS, s. r. o., Jiří Kubeš – předseda komise životního 

prostředí RM 

Jednání 8. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Činnost SMS, s. r. o. 

2. Komise životního prostředí 

3. Změna č. 1 rozpočtu města na rok 2023 

4. Plán investic města pro rok 2023 

5. Plán investic vodohospodářského majetku města pro rok 2023 

6. Program 3. zasedání ZM 

7. Volby prezidenta republiky a osadních výborů v Chlebově a Nedvědicích 

8. Spolupráce s Jihočeskou televizí, a. s., v roce 2023 

9. Pozemky, smlouvy 

a) Čevak, a. s., ČB – dodatek č. 6 ke koncesní smlouvě 

b) Štefan Miloslav, Žíšov – oprava vnitřních omítek ve sklepení hradu 

c) KT/4/2023 – dotační program „My v tom Jihočechy nenecháme II“ (uzavření 

darovacích smluv) 

d) OOSM/4/2023 – JčK – darování částí pozemků v ulici Wilsonova 

e) OOSM/5/2023 – Římskokatolická farnost Soběslav – bezúplatný převod části 

pozemku p. č. 228 

f) OOSM/6/2023 – DiaPodi Care, s. r. o., Sez. Ústí – dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu 

nebyt. prostor 

g) OOSM/7/2023 – Obec Vesce – smlouva o právu provést stavbu 

10. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 7. jednání RM ze dne 10. ledna 2023 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Michal Pánek  

a Mgr. Alena Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Činnost SMS, s. r. o. 

Rada města poděkovala Vladimíru Faladovi, jednateli SMS, s. r. o., který byl přítomen 

jednání RM, za jeho dlouholetou činnost v této funkci v souvislosti s jeho odchodem do 

důchodu k 1. 2. 2023. Vladimír Falada poděkoval za spolupráci. 

2.  Komise životního prostředí 

Příloha: Návrh náplně práce Komise životního prostředí RM 

Rada města za účasti Jiřího Kubeše, předsedy komise životního prostředí RM, projednala 

náplň a činnost komise se zaměřením na odpadové hospodářství města, přípravu nového 

sběrného dvora, údržbu městské zeleně a stavby ovlivňující životní prostředí. Komise 
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životního prostředí bude úzce spolupracovat s komisí výstavby. Problematiku vycházkových 

tras a možného využití pozemků pod Novým rybníkem projedná RM na některém z dalších 

jednání. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/012/2023. 

3.  Změna č. 1 rozpočtu města na rok 2023 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/4/2023 

Předložen návrh změny rozpočtu města Soběslavi na rok 2023 – Rozpočtové opatření č. ZM 

1/2023 zpracovaný pracovnicí FO MěÚ Mgr. Lucií Krejčí. Návrh změny rozpočtu bude 

projednán finančním výborem ZM a následně předložen na únorovém jednání ZM. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/013/2023. 

4.  Plán investic města pro rok 2023 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města, Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Přílohy: Návrh plánu investic a oprav na rok 2023 včetně plánu investic a oprav v městských 

částech Chlebov a Nedvědice 

Předložen výše uvedený návrh plánu investic a oprav v Soběslavi pro rok 2023 (doprava, 

komunikace, chodníky, parkoviště, povrchy, vodní hospodářství, kultura – památky, školství, 

sport a zájmová činnost, místní hospodářství a ostatní). Dále předložen plán investic a oprav 

v městských částech Chlebov a Nedvědice pro rok 2023. Předložený plán bude upraven po 

ukončení výběrových řízení na dodavatele a obdržení dotací na jednotlivé akce. Dle potřeby 

bude také upravován rozpočet města po projednání v ZM.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/014/2023. 

5.  Plán investic vodohospodářského majetku města pro rok 2023 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Přehled navržených vodohospodářských investičních akcí 

Předložen výše uvedený návrh vodohospodářských investičních akcí pro rok 2023 zpracovaný 

pracovníky společnosti ČEVAK, a. s., České Budějovice. Podle výběrových řízení na 

jednotlivé akce bude v případě nutnosti upraven rozpočet města. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/015/2023. 

6.  Program 3. zasedání ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh programu 3. zasedání ZM, které se uskuteční 8. 2. 2023 od 17:00 hodin 

v zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky v Soběslavi. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/016/2023. 

7.  Volby prezidenta republiky a osadních výborů v Chlebově a Nedvědicích 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Přílohy: Výsledky hlasování prvního kola volby prezidenta ČR V Soběslavi, Výsledek volby 

osadních výborů v Chlebově a Nedvědicích 

Předložena informace o průběhu prvního kola voleb prezidenta ČR ve dnech 13. a 14. 1. 2023 

spolu s výsledky hlasování v Soběslavi. 1. kolo voleb proběhlo v Soběslavi bez komplikací.  

2. kolo voleb se uskuteční 27. a 28. 1. 2023. 

Dále předložen výsledek volby osadních výborů v Chlebově a Nedvědicích. Návrh na složení 

osadních výborů bude předložen na jednání ZM dne 8. 2. 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/017/2023. 
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8.  Spolupráce s Jihočeskou televizí, a. s., v roce 2023 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: JTV – cenový návrh spolupráce 2023 

Předložena nabídka výroby a odvysílání pořadu „Vítejte v Soběslavi“ a pozvánek do pořadu 

„Tipy pro volný čas“ v Jihočeské televizi v roce 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/018/2023. 

9.  Pozemky, smlouvy 

Čevak, a. s., ČB – dodatek č. 6 ke koncesní smlouvě (prodloužení smlouvy) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Návrh dodatku č. 6 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku č. 6. Město zahájí přípravu nového 

koncesního řízení na provozování vodohospodářského majetku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/019/2023. 

Štefan Miloslav, Žíšov – oprava vnitřních omítek ve sklepení hradu 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/020/2023. 

Dotační program „My v tom Jihočechy nenecháme II“ (uzavření darovacích smluv) 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/4/2023 

V návaznosti na usnesení ZM č. 2/006/2022 ze dne 7. 12. 2022 předložen návrh na uzavření 

darovacích smluv v rámci výše uvedeného dotačního programu. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/021/2023. 

JčK – darování částí pozemků v ulici Wilsonova 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/4/2023 

Předložen návrh majetkoprávního vypořádání pozemků parc. č. 1789/1, 1787/2 a 3883/5 

formou vzájemného darování. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/022/2023. 

Římskokatolická farnost Soběslav – bezúplatný převod části pozemku p. č. 228 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/5/2023 

Předložen návrh bezúplatného převodu části výše uvedeného pozemku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/023/2023. 

DiaPodi care, s. r. o., Sez. Ústí – dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu nebyt. prostor 

(rozšíření pronajatých ploch) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/6/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/024/2023. 



- 4 - 

Obec Vesce – smlouva o právu provést stavbu (části pozemků p. č. 128/1 a 128/2 v k. ú. 

Vesce) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/7/2023 

V souvislosti s přípravou realizace akce „Stezka pro pěší a cyklisty – okruh Vesce-Mokrá“ 

obcí Vesce předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/025/2023. 

10. Různé 

Výběrové řízení na dodavatele zakázky malého rozsahu „Pumptrack Soběslav“  

– jmenování komise 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/026/2023. 

Městská policie – rezignace vrchního strážníka 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Rezignace M. Drse na funkci vrchního strážníka 

Předložena rezignace p. Miroslava Drse na funkci vrchního strážníka MP Soběslav  

k 1. 3. 2023. Rada města vzala rezignaci na vědomí a pověřila stávajícího vrchního strážníka 

M. Drse vedením MP Soběslav do nástupu nového vrchního strážníka. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 8/027/2023. 

Příprava kulturní akce „Řemeslná Soběslav“, podání žádosti o dotaci 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová – komise kultury a cestovního ruchu RM 

Příloha: Návrh programu akce „Řemeslná Soběslav“ včetně rozpočtu 

Předložena informace o jednání Komise kultury a cestovního ruchu a přípravě jarní akce 

(dříve jarmark) „Řemeslná Soběslav“ dne 27. 5. 2023 spojené s Toulavafestem 2023. 

Předpokládané náklady akce činí 141.000 Kč, možnost podání žádosti o dotaci z programu 

Jihočeského kraje. Spoluúčast žadatele činí 30 %. Rada města souhlasila s konáním akce 

a podáním žádosti o dotaci (zajistí Ing. M. Pimperová, pracovnice OOSM MěÚ, ve spolupráci 

s Ing. H. Petrů, pracovnicí KT MěÚ). 

Dále RM vzala na vědomí informaci tajemníka MěÚ týkající se: 

 Přerušení činnosti školních družin ZŠ E. Beneše a ZŠ Komenského v době pololetních 

prázdnin 3. 2. 2023 – viz příloha. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Dotaz na možnost instalace sloupu VO u bechyňského mostu. Starosta města – veřejné 

osvětlení musí být řešeno ve stavebním řízení a bylo by vhodné jej zahrnout do studie 

vybudování chodníku do lokality „U Vodičků“. 

Mgr. Michal Pánek 

 Dotaz na výstavbu nové trafostanice u DDM Soběslav. Záměr realizace prověří 

místostarosta města. 

 

Jednání RM skončilo v 17:00 hodin.  


